
 ACTA DE LA SESSIÓ ORDINARIA  
 CELEBRADA PEL PLE DE L'AJUNTAMENT 
 EL DIA 22 DE FEBRER DE 2007 
   
     Membres assistents: 
      
     Sra.  Maria Dolores Matas Cendra 
     Sr. Jaime Capel Rotger 
     Sra. Lourdes Noguera Bosch 
     Sr. Sebastian Coll Jaume 
     Sr.  Gabriel Coll Barceló 
     Sr. Jaume Pou Reynés 
     Sr. Miquel Bernat Bosch 
                             Sr. Jorge Carrió Frau  
     Sr. Bartomeu Garau Moranta 
 
                                                            Membres que excusen l’absencia 
     Sr. Antoni Vidal Matas 
                                                             Sr. Miquel Ensenyat Riutort 
 
 A la Vila d'Esporles, Comunitat Autònoma de les Illes Balears, essent les vint 
hores i trenta minuts de dia 22 de febrer de dos mil set, es reuneix a la Sala d'Actes de la 
Casa de la Vila, en primera convocatòria, el Ple de la Corporació sota la Presidència del 
Sr. Sebastià Coll Jaume i amb l'assistència dels Senyors Regidors que es relacionen a 
l'encapçalament, a l'objecte de celebrar sessió ordinària i en ella tractar els assumptes 
inclosos a l'ordre del dia, el qual fou degudament notificat. Assisteix com a Secretària la 
de la Corporació, Sra. Maria Dolores Sureda Trujillo. 
 
 
 ACTES ANTERIORS.- El Sr. President pregunta si qualque membre de la 
Corporació ha de fer qualque observació a l’acte de la sessió ordinària de dia 25 de gener 
de 2007 i 1 de febrer de 2007. 

        No es presenta cap observació, per la qual cosa les actes es consideren 
aprovades. 
 
 CORRESPONDÈNCIA I DISPOSICIONS OFICIALS.- A l'apartat de 
correspondència, es dóna compte del següent: 
 

- Conselleria d’Interior, registre d’entrada núm. 341 de dia 5.02.07, inscripció 
centre de dia en registre general de plans d’autoprotecció. 

- Consell de Mallorca, registre d’entrada núm. 343 de dia 5.02.07, convocatòria 
subvenció foment economia i ocupació. 

- Ministeri d’Economia i Hisenda, registre d’entrada núm. 362 de dia 7.02.07, 
jornada sobre transmissió dades financeres a l’administració de l’estat. 

- Conselleria d’Economia i Hisenda, registre d’entrada núm. 210 de dia 
22.01.07, informació sobre implantació i desenvolupament TDT. 



- Consell de Mallorca, registre d’entrada núm. 213 de dia 22.01.07, 
convocatòria subvencions edició llibres modernització arxius i biblioteques. 

- Conselleria d’Economia i Hisenda, registre d’entrada núm. 210 de dia 
24.01.07, resolució actualització bases tipus gravamen i quotes tributàries 
referente canon sanejament aigües. 

- Conselleria d’Obres Públiques, Habitatges i transport, registre d’entrada núm. 
297 de dia 31.01.07, modificació Reglament Llei ordenació transports 
terrestres. 

- Tribunal Superior de Justícia, registre d’entrada núm. 302 de dia 31.01.07, 
requeriment compareixença en contenciós administratiu interposat per Munar 
Ques M. 

- Ministeri Economia i Hisenda, registre d’entrada núm. 323 de dia 02.02.07, 
entrega a compte participació tributs desembre. 

 
 
 DECRET DE BATLIA.- La Secretària dóna compte dels decrets de Batlia haguts 
des de l'últim Ple, els quals són  del 30 /07 al     67 /07. 
 
 
 

RESOLUCIÓ DE BATLIA NÚM.  39/07 
 
 
 

Atès  l’Annex al conveni marc de col.laboració en materia de serveis socials i 
esports entre l’Institut de Serveis Socials i Esportius de Mallorca i l’Ajuntament d’esporles, 
he resolt:  

 
1er.- Signar al conveni marc de col.laboració en matèria de serveis socials i 

esports entre l’Institut de serveis Socials i Esportius de Mallorca i l’Ajuntament d’Esporles. 
 

2on.- Ratificar el present acord al proper ple. 

 
Sotmès a votació es aprovat per unanimitat 
 
 

                           RESOLUCIÓ DE BATLIA 32/ 07 
 
Resta damunt la taula. 
 
PLA MUNICIPAL DE DROGUES D’ESPORLES.- El Sr. Miquel Amengual donar 

una complida informació damunt el pla municipal de drogues d’Esporles presentat al ple. 
I es donar lectura a la següent : 
 
                                               P R O P O S T A 
 
 
 
Atesa  la problemàtica de drogodependència al municipi pel present venc a 

proposar el ple el següent acord: 
 

- Aprovar el PLA MUNICIPAL DE DROGUES D’ESPORLES  que s’adjunta. 
 



 La Sra. Dolores Matas digué que el seu grup votaria a favor, però que havia 
demanat amb insistència i sense obtenir cap resposta per part de l’equip de Govern, que 
es convoques la comissió constituïda a l’efecte, ja que d’aquesta manera hagueren pogut 
fer la seva aportació, que hagués estat era el correcte, no  presentar sense cap 
informació prèvia al ple aquest projecte, que pel que es pot veure es el mateix que el PAS 
PSM va presentar el 2003. Així mateix ens hagués agradat tenir un estudi del poble, no 
aquest tan genèric de les Illes Balears. També demanar a veure  fins ara, si s’estava fent 
el que deia el pla o que es feia?. 
 

El Sr. Jaume  Pou digué que entenia que el problema de la droga no només era 
de la població juvenil, si no que cada vegada més aquest problema apareixia a una edat 
més avançada i d’altres problemes com la ludopatia, les maquines provocaven 
problemes familiars seriosos i per tant entenia que s’havien de incorporar el pla. 

 Se’ls contestar que efectivament s’estava fent feina a l’Institut i el poble amb 
aquest tema, que s’havien implicat des de la policia local fins a tots el treballadors de 
l’àrea social etc. , però que era difícil treure un estudi només del poble, per aquest motiu 
s’havia fet més generalitzat.  

  Sotmès a votació fou aprovat per unanimitat. 
 
EXPROPIACIÓ UA3 CA L’AMET.- Es retira de l’ordre del dia. 
 
 

          MOCIÓ PP ALCOHOLISME.-  La Sra. Dolores Matas presenta la moció el Sr. 
President sotmet a votació d’urgència. 
 
   Aquesta es aprovada per unanimitat. 
 
La Sra. Dolores Matas dona lectura a la següent  
 
                                                              M O C I O  
 
 
   Que presenta al ple de l’ajuntament d’Esporles, el grup municipal del partit popular 
 
 
                                          EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
 
                Degut als darrers casos d’alcoholisme desmesurat en nins menors ( 13 i 14 
anys) que s’ha produït a les festes del poble ( Nit Vella i Sa Rua), i que el grup municipal 
del Partit Popular ja va avisar en el seu moment al Batle d’Esporles a un plenari que 
aquests menors compraven les begudes alcohòliques a comerços d’Esporles. 
 
   Per tot l’exposat, el grup municipal del partit Popular proposa al ple de l’ajuntament 
d’Esporles el següent 
 
                                                ACORDS 
 
 Insta al Batle que prengui les mesures oportunes davant aquest fet. 
 

Sotmès a votació es aprovat per unanimitat. 
 
 

PRECS I PREGUNTES.-  
 

- La Sra. Dolors Matas demanar: 



Dilluns hi ha unes oposicions per una plaça d’educador de carrer.  Com es que 
es crea una plaça d’aquest tipus si precisament un educador de carrer té un 
cicle d’uns dos anys i després s’ha de canviar.? 
Digué que no sabia ja si demanar quan es convocaria la Comissió del Centre, 
per que no se li feia ni cas. 
 El Sr. Sebastià Coll digué que havia parlat amb  la treballadora social, i que 
entenia que aquest temes era molt delicat de tractar-los en comissió, ja que hi 
havia dades de caràcter personal i informacions reservades. 
  El Sr. Jaume Pou li que digué que no podia entendre la seva contestació, 
estant com estava en funcions de Batle, que si el ple prenia un acord s’havia de 
complir. 
   El Sr. Sebastià Coll digué que per aquesta legislatura ja no la convocaria. 
   La Sra. Matas li respongués que el seu grup volia estar informat i aportar 
idees, i que a més hi tenien tot el dret, per tant no estaven d’acord amb aquesta 
postura de l’equip de Govern. 
    El Sr. Jaume Pou digué que com no hi eren ni el Batle ni el regidor d’Hisenda 
no feria cap pregunta. 
     El Sr. Miquel Bernat demanar: 
- Com està la UA4.? 
- Per que no s’envien les actes de la comissió de Govern? 
- Que ha pagat la marca Volvo?. 
- Qui havia cobrat subvencions del patronat?. 
- Quin dia es va entregar el microones?. 
- Com està el tema del pont de Fusta.? 
- Fer constar la seva indignació per no convocar la comissió del Centre de 

Dia i altres dels serveis socials. 
- Que ha costat el fulletó dels serveis socials?. 
-  Com esta el tema de l’increment del fems, que s’estava negociant?. 
El Sr. Jaume Capel demanar: 
- Com estava el tema de la font de Son Trias?. 
 El Sr. Batomeu Garau contestar respecta de la UA4, que s’havia arribat a la 
conclusió que no importava la Junta de compensació, respecta del projecte de 
compensació el tècnic havia informat  proposava unes esmenes, d’aquest 
informe es donarà trasllat a la propietat.     
El Sr. Jaume Pou digué que si per una UA s’havia tardat una legislatura, no 
volia pensar el que es tardaria en modificar les NNSS. 
La Sra. Lourdes Noguera digué que al patronat es pagaven les subvencions en 
principi la meitat. 
  Se li preguntar per què la meitat i respongué que suposava que per 
problemes de tresoreria. 
  El Sr. Jordi Carrió respongué respecta de la Font de Son Trias que averiguaria 
que havia passat.   
   Pel que feia al increment de la factura del fems digué que s’estava negociant 
amb l’empresa. 
    I després d’un intercanvi de preguntes i respostes entre alguns regidors del 
PP i el Sr. Carrió,  per saber si es negociava amb el CIM o sols amb l’empresa, 
restar clar que s’estava negociant amb l’empresa i es volia intentar que el CIM 
seguis pagant com fins ara la retirada de vidre i cartró però que seria al proper 
ple quan informaria. 
   El Sr. Miquel Bernat digué que havia pogut comprovar que els veïns preguen 
model de l’ajuntament  tiraven  fulles dins del torrent, si es podia fer una 
passada per solucionar el tema. 
    El Sr. Carrió respongué que ho averiguaria.  
 

 



      Un  cop examinats els punts assenyalats a l’ordre del dia, essent les vint-i-dos hores , 
el senyor batle aixeca la sessió, i per fer-hi constar el que s’hi ha tractat, jo la Secretària 
en donc fe, i amb el seu Vist i Plau estenc la present Acta al lloc i la data assenyalats a 
l’encapçalament. 
 
 
 Esporles, 22 de febrer de 2007 
  El batle,                 La secretària, 
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